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Josep Maria Corominas, casat i amb dos f ills, �s metge de

professi� i de vocaci�. Fa 30 anys que es dedica a l'anest�sia i

l'animaci� a l'Hospital Sant Jaume d'Olot, i en fa 20 anys que

treballa a la cl�nica Salus de Banyoles. Fa uns  6 anys es dedica a la

pol�tica municipal, i en fa quatre que �s por taveu del grup

municipal de CiU a l'oposici� a l'Ajuntament d'Olot. La mor t d'un

germ� que  par ticipava en la vida pol�tica el va motivar a

presentar-se a les eleccions del 2007. En aquella ocasi�, va estar a

punt de retornar a CiU l'alcaldia d'Olot perduda al 1999. Ara torna a

ser l'alcaldable convergent.

Treballen amb alguna previsi� de resultats?

Treballem per fer una ofer ta que arribi als olotins. Volem explicar

clarament quin �s el nostre programa, per� en aquests moments

els resultats no s�n el m�s impor tant per a nosaltres.

Punts del programa?

Els nostres dos primers grans eixos s�n la promoci� econ�mica i la cohesi� social basada en l'ensenyament, la

cultura i els espor ts. Del tercer gran eix en diem la "ciutat dels detalls", la qual cosa signif ica que la ciutat

funcioni. M�s que grans obres, el que volem  �s que la ciutat rutlli.

Com veuen la gesti� municipal en relaci� a la crisi econ�mica?

La situaci� econ�mica complica la gesti� dels serveis municipals. �s a dir, els ingressos de l'Ajuntament han

caigut per causa de la caiguda de la construcci� i per la baixada  de l'activitat econ�mica global que hi ha hagut

no solament a la ciutat sin� a tot el pa�s.  Pel mateix motiu han caigut els ingressos de l'Estat. Aix�, la par ticipaci�

dels ingressos de l'Estat tamb� disminueix. Par ticipar dels ingressos de la Generalitat tamb� ser� m�s dif�cil. A

m�s, hi haur� una clara caiguda dels ingressos i un augment de la despesa corrent per causa de la incorporaci�

de tots els equipaments que s'han incorporat en els darrers anys. Haurem passat una �poca de grans ingressos.

El futur ser� un repte de molta contin�ncia i de gesti�.

Preveuen alguna infraestructura nova?

S� que hi han grans infraestructures que s�n priorit�ries. El que no hi ha �s el comprom�s estricte de fer-les

nom�s amb la base dels diners municipals. Les nostres infraestructures  comencen per la variant, que no �s una

q�esti� municipal sin� que �s un tema de la Generalitat i de l'Estat. L'altra  �s el parc tem�tic dels volcans, que

continuem insistint que ha de ser una veritable aposta on implicarem la iniciativa privada.

La variant d'Olot ser� m�s f�cil amb CiU davant?

No. La variant d'Olot hauria estat m�s f�cil en l'�poca dels grans ingressos. Ara estem en una �poca de

restriccions pressupost�ries i per tant ser� m�s dif�cil que sigui una realitat. �s una ll�stima que una obra tan

priorit�ria s'hagi deixat passar en aquests darrers anys. En conseq��ncia, ara haurem de continuar la lluita

perqu� sigui una realitat. Del que no ha de quedar dubte �s que farem tot el que podrem perqu� es faci, i perqu�



es faci aviat.

Tenen idees per impulsar l'economia olotina?

�s la nostra prioritat. Jo crec que la situaci� econ�mica global �s el que m�s preocupa els ciutadans. I, per tant,

l'Ajuntament tamb� t� eines per promocionar econ�micament la ciutat. Olot ha de continuar com a ciutat

industrial dins una comarca industrial.

Un altre element �s el turisme,  i el tercer element �s el del comer�. Hem de ser capa�os de fer un gran espai

comercial a cel ober t que abasti tot el nucli antic.
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